
Správa revíznej komisie 
Spolku bývalých urbarialistov, 

pozemkové spoločenstvo, Martin. 

Zhromaždenie 01.10.2022.

Vážení členovia Spolku bývalých urbarialistov,

Dovoľte mi predložiť stručné zhodnotenie práce revíznej komisie za rok 2021.
V prvom rade by som sa chcela poďakovať vedeniu a všetkým tým zamestnancom, ktorí sa v 
minulosti pričinili svojou dlhoročnou prácou o  zveľadenie Urbáru Martin a  každým dňom 
úprimne a s čistým svedomím pristupovali zodpovedne ku zveľadeniu majetku pôvodných 
spoluvlastníkov a  ich právnych zástupcov, starostlivosti o  les a zachovaniu zodpovedného 
hospodárenia.
Taktiež by som chcela poďakovať aj všetkým tým, ktorí aj naďalej pokračujú a starajú sa o 
urbár Martin v jednote a aktívnej , neľahkej práci a rozhodujú o spoločnej činnosti a správe 
veci spoločných.

Činnosť revíznej komisie spočíva v  kontrole práce výboru SBÚ, účtovných operáciách na 
bankovom účte, pokladni a kontrolou nakladania s majetkom členov združenia.
Revízna komisia oceňuje činnosť orgánov UMT a SBU pri kontrole reálneho stavu majetku 
-stavieb urbáru Martin a chát, ktorých stav je alarmujúci a vyžaduje si nemalé investície na 
rekonštrukciu, prehodnocovanie prenájmu majetku, doplnenie nájomných zmlúv  a následne 
doplatenie nájomného. Taktiež prípravu podkladov na zámenu pozemkov s mestom Martin za 
plochy zastavané miestnymi komunikáciami.

Príjmy SBÚ v uvedenom období pozostávajú výlučne z úhrad nájomného od urbáru Martin 
pozemkového spoločenstva a zo splátok p. Lučanského dlžnej čiastky.
Stav na bežnom účte ku dňu 31.12.2021 bol 49 923,34 Eur
Stav pokladne k 31.12.2021 bol 1481,70 Eur
Výdavky SBÚ v  uvedenom období pozostávajú výlučne z  výplaty nájomného (podielov) 
členom združenia a fondu, poštovného, poplatkov v banke a vyplatených odmien členov vole-
ných orgánov – výbor DR  a RK.
Iné výdavky nie sú evidované.

Vážené dámy, vážení páni, 

Dovoľte, rok 2021 nebol ľahký pre nikoho z nás. 
Snažme sa spolu vzájomne a pokorne reprezentovať tradičné hodnoty a princípy zakladateľov 
nášho spolku bývalých urbarialistov. Zveľaďujme posolstvo a  pokračujme v  pôvodných 
zámeroch a cieľoch našich zakladateľov a úprimne s čistým svedomím a vzájomným porozu-
mením sa snažme šíriť aj naďalej dobré meno nášho spolku.

Ďakujem.

Jana Hlavajová
Člen RK SBÚ Martin


